
 
 

 

Dear All, 

 

In preparation for the work of the next congress in Montreal, some suggestions will be asked in order 

to better guide the construction of the European round table. In particular I would like to know if 

there are topics that you think should be addressed / deepened in a specific way. 

As in the Istanbul edition, I thought to present a photograph of the production in Europe, the market 

situation (problem of adulteration, consumption bending), the current state of the fight against varroa 

and the diffusion of wasp velutina  and aethina tumida. The current scenario of the problems related 

to the use of pesticides in agriculture (glyphosate), despite the suspension of three active principles 

at Community level. Finally I remind you that this year there will be the election of the President of 

the European Regional Commission, you will be informed about the deadline for submission of 

applications. I would also like to know who of you will be present in Montreal to ask for a contribution 

to the round table bringing the experiences, problems and opportunities of the various countries. 

 

Thank you for your cooperation. 

 

         Diego Pagani  

      Apimondia European Regional Commission President 

Korisnik
Ljepljiva bilješka
Dragi svi, U pripremi za rad sljedećeg kongresa u Montrealu, bit će postavljeni neki prijedlozi kako bi se bolje vodio izgradnja Europskog okruglog stola. Posebno bih željela znati postoje li teme za koje mislite da bi trebale biti adresirane / produbljene na specifičan način. Kao iu istanbulskom izdanju, mislio sam predstaviti fotografiju produkcije u Europi, situaciju na tržištu (problem nezakonitosti, savijanje potrošnje), trenutno stanje u borbi protiv varoe i difuziju osa velutine i aethina tumide. Trenutni scenarij problema vezanih uz uporabu pesticida u poljoprivredi (glifosat), unatoč suspenziji triju aktivnih načela na razini Zajednice. Na kraju vas podsjećam da će ove godine biti izbora predsjednika Europske regionalne komisije, bit ćete obaviješteni o roku za podnošenje prijava. Također bih željela znati tko će od vas biti prisutan u Montrealu kako bi zatražio doprinos okruglom stolu na kojem se iznose iskustva, problemi i mogućnosti različitih zemalja.Hvala na suradnji.Diego Pagani Apimondia Predsjednik Europske regionalne komisije




